

2025 HANKOOK WINTER TIRE REBATE

MISSISSAUGA, ON - February 27, 2025

Hankook Tire Canada is pleased to announce the 2025 Winter Tire Rebate offered to Canadian consumers. The rebate is available from September 1 - December 31, 2025, on winter and all-weather tires. To qualify for the rebate, consumers must purchase a new set of four (4) tires from eligible retailers in Canada.

Products and their reimbursements are listed below:

Brand	Rebate Amount	Products
Hankook	\$100	iON i*cept (SUV) Winter i*cept evo 3 (SUV) Winter i*cept iZ3 (X) Winter i*Pike RS2 Winter i*Pike X Winter i*Pike RW11 i*Pike LT Winter i*Pike LV Weatherflex GT
Laufenn	\$40	I Fit ICE G Fit 4S

* All rebates are eligible on purchases of a set of four (4) new tires

Consumers are required to complete the claim online no later than 11:59:59 PM, January 31, 2026. Claims will be accepted when submitted with the original proof of retail purchase on, or before, a postmarked date (or equivalent) of the deadline. As per the rebate program rules and regulations, acceptable proof of purchase formats include original invoices, purchase receipts, or equivalent bills of sale. Eligible consumers will receive a rebate in the form of a prepaid credit card within eight (8) to ten (10) weeks from the claim document receipt date if all qualifications are confirmed and conditions are met. For additional information, please visit www.HankookCanadaPromotions.com.

LA REMISE HANKOOK DE PRINTEMPS 2025

MISSISSAUGA, ON - Le 27 février 2025

Hankook Tire Canada est ravie d'offrir à ses clients canadiens son rabais sur les pneus d'hiver 2025. Le rabais est offert entre le 1er septembre et le 31 décembre 2025 sur tous les pneus d'hiver Hankook et Laufenn, y compris le segment tout-terrain. Pour avoir droit au rabais, le client doit acheter un jeu de quatre (4) pneus neufs chez un détaillant canadien admissible

Voici la liste des produits et des remboursements connexes :

Marque	Montant du rabais	Produits
Hankook	100\$	iON i*cept (SUV) Winter i*cept evo 3 (SUV) Winter i*cept iZ3 (X) Winter i*Pike RS2 Winter i*Pike X Winter i*Pike RW11 i*Pike LT Winter i*Pike LV Weatherflex GT
Laufenn	40\$	I Fit ICE G Fit 4S

* Tous les rabais sont applicables pour des achats d'un jeu de quatre (4) pneus neufs

Le client doit remplir la demande de remboursement en ligne au plus tard à 23 h 59 min 59 s, le 31 janvier 2026. Les demandes seront acceptées si elles sont faites au plus tard à la date limite, avec la preuve originale d'achat au détail, le cachet de la poste (ou l'équivalent) en faisant foi. Conformément au règlement du programme de rabais, les factures originales, les reçus d'achat ou les contrats de vente équivalents sont acceptés comme preuve d'achat. Les clients admissibles recevront un rabais sous forme de carte de crédit prépayée dans les huit (8) à dix (10) semaines suivant la réception des documents pertinents, si toutes les conditions sont remplies. Pour en savoir plus, rendez-vous sur www.HankookCanadaPromotions.com.